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A la vila d'Artà, setze de març de mil nou-cents noranta-nou, quan són les vint 
hores, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els senyors regidors 
anotats al marge, a fi de celebrar sessió ordinària, en primera convocatòria, sota la 
presidència del batle, Montserrat Santandreu Ginard, assistit per la secretària, Celia 
Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
 
1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES ACTES DE SESSIONS 
ANTERIORS.- 
 
La secretària llegeix les actes corresponents a les sessions celebrades els dies 21 de 
gener i 11 de febrer de 1999, els reunits les troben conformes i les aproven per 
assentiment. 
 
2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L’APROVACIÓ INICIAL DEL PLA 
PARCIAL DEL SECTOR 1- SOS MONJOS.- 
 
El Sr. Batle exposa que els Srs. José Manuel Dapena Alonso i Angel García de 
Jalón Lastra, en representació dels Srs. Pedro Moll Amorós, Antonia Gili Esteva i 
Rafael Ginard Ginard, han presentat el Pla Parcial del Sector 1- Sos Monjos que 
s’ha d’aprovar inicialment pel Ple de l’Ajuntament, ha de publicar-se durant el 
termini d’un mes i s’ha de remetre als organismes competents per a l’emissió de 
l’informe corresponent. Així mateix, el Sr. batle explica les principals 
característiques de l’esmentat Pla Parcial. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, i el regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesten la 
seva conformitat en l’aprovació inicial del Pla Parcial. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot 
favorable de la majoria absoluta legal requerida per aquest tipus d’acord en 
l’article 47-3.i de la LBRL, s’acorda: 
1.- Aprovar inicialment el Pla Parcial del Sector 1- Sos Monjos. 
2.- Exposar el Pla a informació pública per termini d’un mes, mitjançant edicte en 
el BOCAIB i en el Diari Balears. Durant aquest termini es podrà examinar 
l’expedient a la Secretaria de l’Ajuntament i es poden formular les allegacions que 
s’estimi. Així mateix, se citarà personalment als propietaris de terrenys inclosos en 
el Pla. 
3.- Suspendre l’atorgament de llicències de parcellació de terrenys, edificacions i 
demolicions en l’àmbit territorial comprès per l’esmentat Pla. La suspensió tendrà 
una durada màxima de dos anys i s’extingirà, en tot cas, amb l’aprovació definitiva 
del Pla. 
 
3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L’APROVACIÓ INICIAL DEL 
PROJECTE D’URBANITZACIÓ DEL PLA PARCIAL DEL SECTOR 5 DE 
LA COLÒNIA DE SANT PERE.- 
 
El Sr. batle exposa que, una vegada aprovat el Pla Parcial del Sector 5 de la 
Colònia de Sant Pere, s’ha presentat el Projecte d’Urbanització que desenvolupa 
l’esmentat Pla Parcial, per la seva aprovació inicial. Així mateix, el Sr. batle 
explica que dels informes emesos se dedueix l’existència d’una sèrie de 
deficiències que hauran de ser subsanades pel promotor abans de l’aprovació 
definitiva de l’esmentat Projecte d’Urbanització. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda i el regidor del P.S.O.E., Sr. Llinás, manifesten la 
seva conformitat. 



Després de breu deliberació i posat l’assumpte a votació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot de la majoria 
absoluta requerida per l’article 47-3.i de la LBRL, s’acorda: 
1.- Admetre a tràmit el Projecte d’Urbanització del Pla Parcial del Sector 5 de la Colònia de Sant Pere. 
2.- Publicar un edicte en el BOCAIB, durant el termini de quinze dies, per a la possible presentació d’allegacions. 
 
4.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA PROPOSTA DE VIA DE CIRCUMVALACIÓ PER LA ZONA NORD DEL 
NUCLI URBÀ D’ARTÀ, PER INCLOURE-LA EN EL PLA DIRECTOR DE CARRETERES DEL GOVERN 
BALEAR.- 
 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, exposa que per facilitar l’accés a la zona nord del municipi d’Artà, així com per 
descongestionar el trànsit dins el municipi, es fa necessari dur a terme la construcció de la circumvalació presentada en 
l’avantprojecte adjunt. 
Així mateix, el portaveu del PP explica que el vial està previst en les NN.SS. i s’ha reservat aquest espai vial. 
El Sr. batle exposa que s’ha de prioritzar aquesta proposta a Artà, contemplada en les NN.SS. i després  s’ha de concretar de 
manera conjunta amb la Conselleria de Foment, a fi de possibilitar la seva execució. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 
1.- Aprovar la proposta de via de circumvalació per la zona nord del nucli urbà d’Artà, per incloure-la en el Pla Director de 
Carreteres del Govern Balear. 
2.- Remetre la certificació del present acord al Departament de Carreteres de la Direcció General d’Obres Públiques. 
 
5.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PROJECTE D’EXECUCIÓ PER A LA REHABILITACIÓ I APROFITAMENT 
SOCIAL DE L’ANTIGA ESTACIÓ DEL TREN D’ARTÀ.- 
 
El Sr. batle exposa que aquest tema no és la primera vegada que es tracta en un ple. 
En un principi, se va proposar un conveni perquè els edificis de l’antiga estació de tren fossin cedits a l’Ajuntament. Se va 
donar la conformitat, però se pretenia que la cessió de la potestat de poder rehabilitar i reformar les estructures per usos 
socials i culturals d’Artà fossin sense costos per cap de les parts, ni per l’Ajuntament ni pels Serveis Ferroviaria de Mallorca. 
El present projecte d’execució té un valor de 42.000.000 de ptes.  S’ha d’aprovar i remetre als Serveis Ferroviaris de Mallorca 
i a la Conselleria de Foment del Govern Balear perquè li donin la seva aprovació definitiva. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, exposa que primer s’ha d’aprovar el projecte i després l’acta de cessió de l’estació mitjançant 
concessió administrativa. 
El regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesta la seva conformitat. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 
1.- Aprovar el projecte d’execució, redactat per l’arquitecte Mateu Carrió Muntaner, per a la rehabilitació i aprofitament social 
de l’antiga estació de tren d’Artà. 
2.-Remetre la certificació del present acord als Serveis Ferroviaris de Mallorca i a la Conselleria de Foment del Govern 
Balear. 
 
6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CONDICIONS PER A LA CONTRACTACIÓ MITJANÇANT 
CONCURS, EN PROCEDIMENT URGENT, DELS SERVEIS FUNERARIS, DE MANTENIMENT I GESTIÓ 
ADMINISTRATIVA DELS CEMENTERI DEL MUNICIPI D’ARTÀ.- 
 
El Sr. batle explica que, amb motiu de la futura ampliació del cementeri municipal d’Artà i amb la intenció de millorar el 
servei, s’ha elaborat un plec de condicions per a la contractació , mitjançant concurs en procediment urgent, dels serveis 
funeraris, de manteniment i gestió administrativa del cementeri del municipi d’Artà. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, exposa que l’àmbit del servei comprèn els serveis funeraris d’enterrament dins el recinte del 
cementeri, gestió administrativa i manteniment general de les installacions dels cementeris dels nuclis d’Artà i de la Colònia 
de Sant Pere. 
L’empresa adjudicatària haurà de disposar d’un fosser localitzable les 24 hores del dia i personal necessari per a dur a terme 
les tasques objecte del present plec de condicions. 
S’estableix un cànon de 5.000.000 ptes. més IVA a rebre per l’empresa adjudicatària anualment. 
El regidor del PSOE, Sr. Llinàs, manifesta la seva conformitat i comenta que és un tema molt sensible. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 
1.- Aprovar el plec de condicions per a la contractació, mitjançant concurs en procediment urgent, dels serveis funeraris, de 
manteniment i gestió administrativa dels cementeris del municipi d’Artà. 



2.- Ordenar l’anunci de la licitació i exposició pública del plec de condicions, mitjançant edicte en el BOCAIB. 
 
7.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES GRATIFICACIONS DE PERSONAL CORRESPONENTS A FEBRER I 
MARÇ DE 1999.- 
 
El Sr. batle presenta la relació de les gratificacions del personal corresponents als mesos de febrer i març de 1999, que 
ascendeixen a la quantitat de 140.400 ptes. 
Es tracta de treballs extraordinaris, efectuats fora de la jornada laboral per personal de la brigada municipal d’obres, amb 
motiu de les festes dels darrers dies i de l’escorxador municipal. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 
1.- Aprovar les gratificacions del personal corresponents als mesos de febrer i març de 1999, amb un total de 140.400 ptes. 
 
8.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DELS PRESSUPOSTOS GENERALS PER A 1999 I DE L’EXPEDIENT DE 
MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 1/99.- 
 
El Sr. batle exposa que el total del Pressupost per a 1999 puja la quantitat de 1.116.000.000 de ptes. 
A continuació, el Sr. batle va explicar els diferents capítols del Pressupost de Despeses i Ingressos, relacionant-los amb els 
mateixos de l’exercici anterior i amb el total del Pressupost. 
Finalment, enumera les principals inversions previstes en el Pressupost i exposa que amb el Pressupost s’aprova la plantilla de 
personal i les bases d’execució. 
Així mateix, es fa referència a l’expedient de modificació de crèdit núm. 1/99, que ascendeix a la quantitat total de 99.000.000 
ptes. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda manifesta la seva conformitat i comenta que es tracta d’un Pressupost equilibrat. 
El regidor del PSOE, Sr. Llinàs, exposa que el seu grup no votarà a favor, donat que fa 4 dies que tenen la documentació del 
Pressupost. A continuació, qüestiona una sèrie de partides que no veuen prou clares, que són contestades pel batle. 
Després de breu deliberació, posat l’assumpte a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor (IA i PP) i 1 abstenció 
(PSOE), s’acorda: 
1.- Aprovar el Pressupost per a 1999 amb un total tant d’ingressos com de despeses de 1.116.000.000 de ptes.. 
2.-Aprovar la plantilla de personal i les bases d’execució que formen part del Pressupost. 
3.-Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 1/99, amb un total de 99.000.000 de ptes. 
4.- Remetre l’edicte al BOCAIB per a la seva exposició pública. Se considerarà definitiu el present acord, en cas de la no 
presentació de reclamacions. 
 
9.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DELS NOUS PERÍODES DE COBRANÇA: 
1R PERÍODE: 15 ABRIL- 15 DE JUNY (VEHICLES, CEMENTERI, VEDATS, VIA PÚBLICA) 
2N PERÍODE:    15 DE SETEMBRE- 15 DE NOVEMBRE (IAE, IBI, IMPOSTOS ESTATALS).- 
 
El Sr. batle exposa que és recomanable que pels moviments de tresoreria, se fixin 2 períodes de cobrança, que se proposen els 
següents: 

- 1r. Període: 15 d’abril- 15 de juny (vehicles, cementeri, vedats, via pública). 
-2n. Període: 15 de setembre- 15 de novembre (IAE, IBI, Impostos Estatals). 

La fixació dels dos períodes de cobrança permetrà que amb el recaptat en el primer període hagi liquidesa per poder fer front a 
les despeses de l’Ajuntament. 
Se fixa un segon període, donat que durant el primer període l’Ajuntament no té les dades de l’IBI i  IAE. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 
1.- Aprovar els nous períodes de cobrança: 1r. Període: 15 d’abril-15 de juny (vehicles, cementeri, vedats, via pública); 2n 
Període: 15 de setembre-15 de novembre (IBI, IAE, impostos estatals). 
2.- Exposar al públic els nous períodes de cobrança, mitjançant edicte en el BOCAIB. 
 
10.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL CONVENI  ENTRE LA CONSELLERIA DE LA FUNCIÓ PÚBLICA I 
INTERIOR I L’AJUNTAMENT PER A LA PRESTACIÓ DE SERVEIS EN BENEFICI DE LA COMUNITAT.- 
El Sr. batle exposa que la Conselleria de la Funció Pública i Interior ha proposat a tots els Ajuntaments de Mallorca un 
conveni per a la prestació de serveis en benefici de la comunitat. Es tracta d’un conveni de collaboració. 
A continuació, explica les principals característiques del conveni. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s’acorda: 



1.- Aprovar el conveni de collaboració entre la Conselleria de la Funció Pública i Interior i l’Ajuntament d’Artà per a la 
prestació de serveis en benefici de la comunitat. 
2.- Autoritzar al Sr. batle a la signatura del conveni de collaboració. 
3.- Remetre la certificació del present acord a la Conselleria de la Funció Pública i Interior. 
 
11.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Per la Secretària de l’Ajuntament s’informa que no hi ha cap escrit de precs i preguntes. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, don fe. 


